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Radny G. Bryk - czy gmina podejmuje kroki w celu złożenia wniosku do Biura 

Architektury i Planowania Przestrzennego w związku z alternatywnymi drogami 

lub rozwiązaniami transportowymi z Warszawą – dot. wniosków do studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego m.st. Warszawy  

 


